
Pytanie:  

Dzień dobry,  

proszę o informację czy mieszkańcy Łochowa doczekają się kiedyś podłączenia do szerokopasmowego 

internetu. Przed wieloma laty nieznani mi decydenci (pożal się Boże) spowodowali pobudowanie sieci 

światłowodowej do Łochowa. Wydano sporo publicznych środków bez efektów; owszem ktoś 

zaprojektował, ktoś wziął pieniądze za wykonanie, ktoś odebrał i wszyscy i ich kieszenie się z tego 

cieszyli. Inwestycja ta dekapitalizuje się technicznie i finansowo; ciekawe na czyim majątku są te tzw. 

środki trwałe, czy są amortyzowane, czy też to "dobro" jest przez nikogo nie chciane, zapomniane. Czy 

Pani Wójt siłą swego Urzędu, jako Wódz - Gospodarz naszej Gminy może spowodować przyśpieszenie 

włączenia do użytkowania tej inwestycji. Jeśli "sprawa" jest bardzo trudna, to przekazać ją może trzeba 

do NIK-u, prokuratury itd., gdyż niegospodarność i marnotrawienie środków finansowych jest 

oczywiste.  

Z poważaniem  

Andrzej Jeremicz  

 

Odpowiedź:  

Szanowny Panie,  

Inwestycje telekomunikacyjne realizują na terenie gminy firmy komercyjne.  

W tym przypadku jest to firma Orange która w ramach realizacji projektu POPC2 ma wykonać przyłącza 

światłowodowe w Łochowie do nieruchomości o numerach 2B, 2C, 5A, 6, 7, 8, 9.  

Żadnych oficjalnych informacji na temat terminu ukończenia projektu niestety nie posiadamy. 

Pierwotny termin realizacji był już wielokrotnie przesuwany.  

Dodatkowo w ramach projektu POPC4 który jest w fazie prac projektowych będą podłączone punkty 

adresowe 1, 1A, 1B i 2.  

Wszelkie informacje jakie posiadamy zamieszczamy na stronie: 

https://swidnica.zgora.pl/PL/3511/SWIATLOWOD/  

 

Pozdrawiam serdecznie   

  Izabela Mazurkiewicz-Kąkol 

   Wójt Gminy Świdnica 

https://swidnica.zgora.pl/PL/3511/SWIATLOWOD/

